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کردهایم
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: استانداردهای آموزشی در برخی
واحدهای دانشگاه آزاد ضعیف است که در تعامل با دانشگاه آزاد این

موارد را گوشزد و مرتفع میکنیم.

به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، در روزهای اخیر با برگزاری
کنکور سراسری، توجه خانوادهها به موضوع توجه به کیفیت آموزشی در
برخی دانشگاهها از جمله دانشگاههای آزاد و غیر دولتی افزایش
یافته است؛ به خصوص که دانشگاه آزاد با افزایش صندلی های آموزشی،
همه ساله پذیرای حجم بالاتری از دانشجویانی است که بعضاً بدون
آزمون در رشتههایی که آیندهساز کشور بوده یا ممکن است مانند رشته
های زیرمجموعه گروه علوم پزشکی با سلامت مردم در ارتباط باشند،

مشغول به تحصیل می شوند.

این مسأله به یکی از دغدغه های نخبگان جامعه تبدیل شده و خواهان
توجه جدی وزارت علوم و شورای عالی انقلاب فرهنگی به حوزه کیفیت
آموزشی دانشگاه آزاد شدهاند. برخی خبرها حاکی از آن است که این
دانشگاه در زمینه افزایش واحدهای آموزشی و حتی توسعه دانشکدههای
فنی مهندسی یا پرستاری و مامایی در برخی شهرهای فاقد زیرساخت های

علمی مناسب فعال شده است.

از دیگر دغدغههای خانوادههای دارای دانشجو در واحدهای دانشگاه
آزاد، افزایش شهریهها با وجود عدم توسعه کیفی مناسب و عدم ارتقای

سطح علمی برخی واحدهای دانشگاه آزاد است.

در همین ارتباط محمدعلی زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوری در
گفت وگو با خبرنگار حوزه دولت ایرنا، در خصوص اقدامات اخیر
دانشگاه آزاد اظهار کرد: در شورای گسترش آموزش عالی وضعیت
دانشگاه ها را بررسی می کنیم و از مدیران آنها توضیح میخواهیم؛
سعی می شود تا از نظر سطح علمی و نسبت استاد به دانشجو، سطح کیفی

دانشگاه ها رعایت شود.
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وی در خصوص بحث هزینه شهریه دانشجویان دانشگاه آزاد گفت: هیأت
امنای دانشگاه آزاد تصمیم گیرنده است و وزارت علوم در این زمینه
ورود نمی کند؛ ما در وزارت علوم به عنوان عضو هیأت امنا در جلسات
شرکت میکنیم ولی سعی میکنیم اگر بحث هزینه ها و افزایش شهریه
مطرح شد، با توجه به شعار امسال که مهار تورم و رشد تولید است،

موضوع توجه به اقتصاد و معیشت خانواده ها را در نظر بگیریم.

عضو شورای عالی علوم، تحقیقات و فناوری (عتف) در پاسخ به این
پرسش که آیا کیفیت آموزش در دانشگاه آزاد با توجه به تعدد
واحدهای آن مورد تأیید وزارت علوم است یا خیر؟ تصریح کرد: این
مسأله بستگی به واحدهای مختلف دارد در برخی واحدها استانداردها
خوب و در برخی دیگر ضعیف است ولی سعی می کنیم در تعامل با

دانشگاه آزاد این موارد را گوشزد و مرتفع کنیم

زلفی گل درباره اینکه آیا قرار است واحدهای زیانده یا با کیفیت
پایین تر آموزشی دانشگاه آزاد در سایر واحدهای این دانشگاه ادغام
شوند یا نه؟ گفت: این موضوع بستگی به نظر رئیس دانشگاه آزاد

دارد.


